
 

ПРОТОКОЛ 

 

засідання кафедри харчової хімії та експертизи № 6 від 27.02.2023 

 

       Головуючий доц. Капустян А.І. 

       Секретар доц. Озоліна С.О. 

 

      Присутні: зав. кафедри Капустян А.І., професори Черно Н. К., 

Бельтюкова С.В., доценти  Антіпіна О. О., Гураль Л.С., Малинка О. В., 

Вікуль С. І., Шарахматова Т.Є.. Науменко К.І., Озоліна С.О., ст.. викл. 

Степанова Г.О., зав. лабораторіями: Терлецька Т.З., Цимбалюк А. М., 

інженери: Соколи Л.В., Прилєпова Л.П., Шаповал О.В., Іськова О.О., 

Бойченко В.Д., Денісюк Н.О.  
 

      ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 

1. Результати зимової сесії  

   Викладачі кафедри 

2. Про заборгованості студентів старших курсів 

   Доц.. Шарахматова Т.Є.. 

3. Про застосування в навчальному процесі  державної мови 

   Доц. Капустян А.І. 

4. Про організацію навчального процесу в весняному семестрі 

   Доц. Капустян А.І 

5. Щодо акредитації спеціальності 

.   Доц. Капустян А.І 

6. Про організацію профорієнтаційної роботи 

   Доц.. Шарахматова Т.Є.. 

7. Розгляд методичних матеріалів 

   Доц.. Доценко Н.В. 

8. Затвердження тем кваліфікаційних робіт здобувачів 

   Доц. Вікуль С.І. 

 

Слухали: 
 

1.  Результати зимової сесії  

Доц Антіпіна О.О.. доповіла, що головне в зимовій сесії – успішність 

студентів-першокурсників з дисципліни «Загальна та неорганічна хімія». Ф-т 

ТВ та ТБ  не склали іспит 5 здобувачів (близько 25 %), ф-т Т та ТХП і ПБ -- 8 

осіб ( 17 %). 

Доц.. Вікуль С.І. зазначила на ф-ті ТЗ і ЗБ  не склали іспит з 

дисципліни «Загальна та неорганічна хімія». 6 % студентів ( очна форма 

навчання і 30 % (заочна форма). 



Доц. Малинка О.В. доповіла, що групах її потоку (ТХ-107, ТХ-108, ТЛ-

106 ) успішність становить близько 90%. Але треба зауважити, що групи 

поповнювались, коли навчання вже почалось і деяким студентам було важко 

наздогнати, тому маємо дещо знижені показники успішності. 

Щодо дисципліни «Експертиза харчових продуктів», то успішність 

становить 50 %, що однозначно зумовлено тим, що строки набору були 

подовжені і вони були зараховані, коли значна частина лекцій з цього курсу 

була вже прочитана.  

Доц. Гураль Л.С. зазначила, що в групі ТМ-45 іспит з курсу іспит з 

дисципліни «Технологічна експертиза виробництва харчової продукції» не 

склали 4 студента (25 %). 

Доц Антіпіна О.О.. додала, що в цій групі ТМ-45 іспит з дисципліни 

«Ідентифікація та методи виявлення фальсифікації» не склав лише 1 студент 

(6%). 

Проф. Черно Н.К. зауважила, що, враховуючи обставини, в яких 

знаходяться студенти, можна вважати, що студенти-першокурсники в цілому 

успішно склали іспит з дисципліни З та НХ. Проте і з ними, і зі студентами 

старших курсів треба  розбиратися, з кожним окремо, беручі до уваги 

конкретно його обставини. 
 

2. Про заборгованості студентів старших курсів 

 Доц.. Шарахматова Т.Є.. зауважила, що наближається час, коли в 

студентів почнеться практика. Між серед них є такі студенти- випускники, 

які мають заборгованості і в такому випадку їх не можна допускати до 

практики. Це, зокрема 
 

ступінь «Бакалавр» (денна форма навчання): 

1. Вакула П.О. 

2. Гроцький В.А. 

3. Губська Ю.О. 

4. Навроцький А.О. 

5. Пасічник Д.І. 

6. Сердюк Ю.В. 
 

ступінь «Бакалавр» (заочна форма навчання): 

1. Бервено Ю.О. 

2. Богач К.О. 

3. Колозіна М.М. 

4. Криць А.В. 

5. Лишак І.І. 

6. Олійник В.О. 

7. Рагімова Г.Р. 

8. Яковенко М.І. 
 

Доц.. Шарахматова Т.Є.. звернулась до викладачів, особливо керівників 

кваліфікаційних робіт активніше працювати зі студентами, пояснити їм, що 



час збігає, заборгованості треба терміново ліквідувати. Кращий варіант – 

зібрати їх разом, щоб я могла поспілкуватися з ними. 

Доц. Гураль Л.С. зазначила, що вона вже робила спробу поспілкуватися 

зі студентами в Зумі у вечірній час напередодні практики, але не з’явилася 

майже половина.  

Доц. Капустян А.І. зазначила, що цього року в кваліфікаційних роботах 

бакалаврів з’явилася економічна частина. Доцільно зібрати студентів і 

зустрітися з доц.. Шаленим О., який буде з ними працювати. 
 

3. Про застосування в навчальному процесі  державної мови 

   Доц. Капустян А.І. звернулася до всіх співробітників кафедри з 

нагадуванням, що викладати, давати якійсь пояснення як викладачі , так і 

допоміжний персонал мають тільки українською мовою. Навіть, якщо 

студент звертається російською. Декілька днів тому студент звертався до 

викладача з проханням перейти на українську мову.  Він нього було також 

посилання в деканат про викладання російською мовою. Ми маємо 

виключити такі інциденти. 
 

4. Про організацію навчального процесу в весняному семестрі 

   Доц. Капустян А.І.  зазначила, що в весняному семестрі заняття 

заплановано проводити в змішаному режимі – зараз в Зумі, коли потеплішає 

– в університеті, згідно бажанням студентів. Це – що стосується 1 курсу. 

В нас виникла проблема з викладачами з дисципліни «Аналітична 

хімія», ст.. викл. Степанова Г, цього семестру працювати не може. Ми 

беремо двох людей  – доц. Кузнєцову І.О. і Рохлицьку О.М., йде їх 

оформлення. Окрім того, йде перерахунок навантаження, цим займається 

Терлецька Т.З. 

Можливе переведення допоміжного персоналу на інші, вищі ставки. 

Але при цьому фонд зарплати кафедри поки що не змінився. 

Зав. лаб. Терлецька Т.З. зауважила, що зараз йдуть і зміни в розкладі, 

треба ретельно слідкувати за цим. Перерахунок навантаження буде надіслано 

всім.  

   Доц. Капустян А.І. звернула увагу на те, що на початку викладання 

дисципліни необхідно знайомити студентів з критеріями оцінювання, за що 

нараховуються бали. До них треба довести, що таке РПК, Силабус, ОП, 

каталог вибіркових дисциплін, де саме все це знаходиться.  

Цього семестру в університеті традиційно проводяться методична і 

наукова конференції викладачів. На методичній конференції я буду робити 

доповідь за результатами акредитації. На наукову конференцію постер готує 

доц.. Вікуль С. І. 
 

5. Щодо акредитації спеціальності 

  Доц. Капустян А.І. зауважила, що хоча попереднє спілкування  з 

фахівцями, що проводили акредитацію, справило ніби позитивне враження, 

офіційні висновки на сайті НАЗЯВО поки що відсутні. Зараз треба робити 

висновки з того, на що звертають увагу при перевірці. Вже зараз необхідно 



планувати лекції стейкхолдерів для наших здобувачів 2 – цього семестру, 2 – 

в наступному. Протягом 2 тижнів, будь ласка, надайте пропозиції. 

Треба також пам’ятати, як важко було працювати з іншими кафедрами, 

щоб вони забезпечили всю необхідну документацію в Мудлі. На молодших 

курсах таких кафедр багато, отже роботу з ними треба вже починати. 

6. Про організацію профорієнтаційної роботи 

   Доц.. Шарахматова Т.Є.. зазначила, що необхідно надати перелік 

майстер-класів з коротким описом, як в університеті, так і виїзних – у 

школах. Хочу зазначити, що до нас звернулося керівництво шкіл, тобто їх це 

цікавить. 

Доц. Малинка О.В. запропонувала такі майстер-класи: 

 1. Експрес-методи визначення якості харчових продуктів за 

допомогою тест-приладів. 

2. Використання яскравих хімічних реакцій для встановлення якості і 

безпеки харчових продуктів. 

До речі, запланована кількість здобувачів до нас вступає на навчання, 

але бажано було б покращити якісно їхній склад. 

7. Розгляд методичних матеріалів 

Доц.. Доценко Н.В. доповіла зміст «Методичних вказівок до виконання 

самостійної роботи з дисципліни  «Стандартизація, метрологія та 

сертифікація» для студентів спеціальності 181 «Харчові технології» (ОПП 

«Технологічна експертиза та безпека харчової продукції», бак) 

8. Затвердження тем кваліфікаційних робіт здобувачів 

Доц.. Вікуль С.І. зазначила, що зараз проведена необхідна корекція 

щодо тематики кваліфікаційний робіт здобувачів. 
 

Ухвалили 
 

1. Результати складання іспитів, враховуючи ситуацію в країні і 

певні труднощі, що з цим пов’язані, вважати задовільними. Посилити 

індивідуальну роботу зі здобувачами. 

2. Контролювати стан успішності студентів старших курсів 

протягом семестру, підтримувати зв'язок з деканатом. Керівникам 

кваліфікаційних робот персонально розібратися з кожним щодо причин 

заборгованості та строків її ліквідації. 

3. Всім співробітникам кафедри, як викладачам, так і допоміжному 

персоналу, в навчальному процесі користуватися тільки державною мовою, 

незалежно від того, якою мовою до них звертаються здобувачі. 

4. На початку викладання дисципліни обов’язково звертати увагу 

здобувачів на критерії оцінки результатів їхньої роботи. 

5. Запланувати читання лекцій стейкхолдерами: дві в весняному 

семестрі, дві в осінньому.  

6. Надати перелік майстер-класів з коротким описом, які 

плануються як в університеті, так і виїзних – у школах. 



7.   Зміст «Методичних вказівок до виконання самостійної роботи з 

дисципліни  «Стандартизація, метрологія та сертифікація» для студентів 

спеціальності 181 «Харчові технології» (ОПП «Технологічна експертиза та 

безпека харчової продукції», бак) відповідає РП курсу, силабусу і може бути 

рекомендований до розгляду Методичною радою факультету. 

8.   Затвердити скореговану тематику кваліфікаційний робіт здобувачів. 

 

 
 

       Головуючий               ПІДПИСАНО           Антоніна  КАПУСТЯН 

 

       Секретар                     ПІДПИСАНО           Софія  ОЗОЛІНА 

 


